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Referat af Ekstraordinær Generalforsamling 

Torsdag 26. september 2024 

 

1.  Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Johnny Schjoldager, som blev valgt. 

Johnny konstaterede, at indkaldelsen var sket rettidigt jf. vores vedtægter, og gav ordet til 

formanden. 

2.  Kontingent (jf. §10, stk. 2) 

     - kontingentet foreslås ændret til kr. 450 pr. kvartal, gældende fra 1/10-2024 

 

Jens Olof fremlagde bestyrelsens begrundelse for en stigning af kontingentet, som bl.a. 

skyldes en kommende stigning for betaling af undervisningslektioner til MOF, en stigning 

på 10 kr. pr. undervisningslektion. 

Derudover stiger vores medlemskab af DAO med ca. 1400 kr. pr. år, en stigning grundet 

nye tiltag, som bl.a. giver adgang til et styreredskab til bestyrelsen, indeholdende 

forskellige programmer til at lette administrationen. 

Kirsten tilføjede, at orkestret jo også står overfor en stigning i lejeafgift i forhold til vores 

flytning til travbanen, som vil give en ca. ekstraudgift på kr. 9.700 pr. år. 

Jens Olof afsluttede med, at bestyrelsen gerne vil holde kontingentet i ro, men mener, at 

det er rettidigt omhu, at hæve kontingentet med 50 kr. pr. kvartal. 

Der blev foretaget en afstemning, og kontingentstigningen blev vedtaget. 

Derefter var der mulighed for spørgsmål og kommentarer, og der blev spurgt ind til, om det 

var en ide, at tage en entrebillet på kr. 50,00 til vores julekoncert. Det har været oppe at 

vende flere gange før, og konklusionen er hver gang endt med, at vi fortsatte med gratis 

entre, da der blev givet en del penge til kaffe og kagesalg, samt banko, tuba og 

venneindbetaling. Bestyrelsen tager det op til efterretning igen. 

Så blev der spurgt ind til, om vi ikke søger nogen fonde, da alle andre orkestre hele tiden 

får masser af penge fra forskellige fonde. John Møll har søgt nogle fonde, men vi har 

desværre fået afslag, men vi fortsætter med at søge, og der blev foreslået Salling Fonden 

og Palle Mørchs fond, som Helene vil undersøge. 

Så kom der forslag til at spille uden indtægt, for at promovere os selv, hvilket bestyrelsen 

også vil tage til efterretning. 



Kirsten henviste til vores vedtægter §22, hvor bestyrelsen efter behov kan nedsætte ad 

hoc aktivitetsudvalg til løsning af konkrete arbejdsopgaver, og foreslog at der nedsættes et 

udvalg sammen med Dorte, som er vores Arrangements- og PR-sekretær, og ser på hvad 

vi kan gøre, for at få flere indtægtsgivende arrangementer, og får udarbejdet en konkret 

arbejdsplan og iværksat nogle tiltag. Kirsten meldte sig selv til udvalget og Jacob viste 

interesse, men der skal flere på banen, så giv gerne besked til Kirsten. 

Derefter afsluttede vi den ekstra ordinære generalforsamling. 

 

Referent Kirsten Windfeld Christensen 

 

Dirigent Johnny Schjoldager 

 

 

  


